
 CW Baltoro, 17.06.2016 

Obecni: 

Edward Twardowski 

Szczepan Podolec 

Adam Nowak 

Bartosz Łuksik 

Tomasz Juszczyk 

Artur Jagusztyn 

 

Plan Spotkania: 

1. Rozbudowa ściany z liną. 

2. Wyjazd klubowy. 

3. Projekt  „ Prządki” (Wymiana asekuracji, sprzątanie)  

4. BoulderRes 2016. 

 

 

W piątkowe popołudnie zarząd w pełnym składzie spotkał się, aby omówić przyszłe zaplanowane 

cele.  

2018 rok, do tego czasu  MPEC, u którego wynajmujemy budynek nie planuje żadnych poważnych 

czynności  związanych z naszym CW Baltoro. W związku z tym podjęty został temat rozbudowy ściany 

wspinaczkowej z liną. Po długiej dyskusji  zarząd nie doszedł do kompromisu, więc głosowanie było 

jedyną opcją, Wyniki: 

4os. ZA 

1os. PRZECIW 

1os. WSTRZUMUJE SWÓJ GŁOS  

 

Zatem budowa ruszy w okolicach Lipca 2016r. 

 Szczepan Podolec zobowiązał się do przygotowania graficznej wizualizacji całej ściany.  

 

W tym roku planujemy wyjazd do Dowbusza na Ukrainie w połowie września(osoby 

odpowiedzialne za organizacje Szczepan Podolec, Artur Jagusztyn). W Sierpniu natomiast klub 

organizuje wyjazd do Rożnowa wraz ze szkoleniami dla początkujących wspinaczy w celach integracji 

środowiska i zachęcaniu nowych ludzi do wspólnego wspinania ☺.(Osoba odpowiedzialna Bartosz 

Łuksik) 

 

Prezes klubu Edi Twardowski oraz Tomasz Juszczyk zobowiązali się do prac nad nowymi ławkami 

na Kamieńcu w okolicach Krowiej Turni.  

Z myślą o początkujących wspinaczach skałkowych chcemy zamontować stanowisko zjazdowe w 

dolnej części skały na popularnym podzamczu,  w calach szkolenia nowicjuszy technik asekuracji, 

zjazdów itp. 

W każdy weekend klubowicze oczyszczają  Prządkowe skałki z nieprzyjaznych dla nich mchów i 

porostów. Rozgrzewce przed wspinaniem zawsze towarzyszy zbieranie śmieci. 

Dla przypomnienia informujemy, że nadal trwają prace nad internetowym topo podkarpackich 

skał. ☺  

 Do połowy Lipca 2016 zarząd oficjalnie wybierze nowego prezesa zawodów BoulderRes 2016. 


